
Geachte minister van Bijsterveldt,

Onze dochter met Down is nu 2 jaar en het gaat heel erg goed. Ze kan lekker met haar zus 
naar de gewone creche en ons doel is haar straks ook met haar zus en buurtgenootjes mee te 
laten gaan naar het regulier onderwijs om de hoek. We doen nu al ons best om haar goed voor 
te bereiden hierop met behulp van Early Intervention. Het meedraaien op regulier onderwijs is 
de beste manier om haar maximaal te stimuleren op sociaal, emotioneel en intellectueel 
gebied, dit is zelfs bewezen in de afgelopen jaren. Bovendien is dit de beste manier om 
mensen met Down Syndroom zo goed mogelijk te laten integreren in de normale 
maatschappij. Niet alleen voor mensen met Down zelf, maar ook voor de acceptatie van deze 
mensen door hun omgeving.
Begrijpelijk is dat er op veel dingen zal moeten worden bezuinigd,  maar niet normaal is dat 
dit ten koste moet gaan van deze kinderen en hun gezinnen. Zal er nu niet in ze geïnvesteerd 
worden, dan zal dit ten koste gaan van hun ontwikkeling. Ze zullen toch weer gezien worden 
als een aparte bevolkingsgroep met minder mogelijkheden. Dit baart ons grote zorgen voor de 
toekomst. Uiteindelijk zal deze nieuwe generatie Downers uit deze bezuiningstijd minder 
zelfstandig kunnen functioneren en hun hele leven lang meer zorg nodig hebben. Meer zorg 
betekent meer kosten, dus netto geen besparing.
Wij willen het maximale uit ons kind halen en weten zeker dat ze ontzettend ver kan komen 
als de mogelijkheden bereikbaar zijn. De stichting Downsyndroom heeft in de jaren 
ontzettend veel kennis, lesprogramma´s en leermethodes geïntroduceerd en met deze kennis is 
veel mogelijk. Jammer zou het zijn als je weet welke weg je kunt bewandelen om bij je doel 
te komen, maar de weg niet bereikbaar is door een tekort aan financiële middelen.
Op eigen kosten zullen we dit niet redden en dat doet ons erg veel pijn. Zelfs meer pijn als het 
horen van de boodschap dat je kind Down Syndroom heeft. Helaas weten buitenstaanders niet 
wat het is om een kind met Downsyndroom te hebben. Wij ervaren het nu anders en weten dat 
ze meer wel kunnen dan niet, als er maar in geïnvesteerd wordt. 
Wanneer deze plannen doorgezet worden, zal dit verschrikkelijke gevolgen hebben voor ons 
gezin. 

Met verdrietige groet,

Fam. Rozenveld, Nieuw Roden


